
Protokoll SSDF styrelsemöte 2020-12-16 

Närvarande: Christer Nilsson, Magnus Askling, Cathrine Sjölin, Håkan Bandheim, Malin 
Andersson 

Frånvarande: Jan Johansson, Sten Nilsson, Charlotte Svantesson 

1. Mötes öppnande. 
2. Konstituerande av styrelsen. Styrelsen godtas. 
3. Firmatecknare. Ordförande och kassör får fortsatt förtroende. Magnus Askling, 

ordförande. Personnummer: 680812-1690 - Cathrine Sjölin, kassör. Personnummer: 
720411-4701  

4. Bank för betalningstjänster. Snöstorp Stadsdelsförening beslutar att fortsätta med 
betalningstjänster i Handelsbanken. Beslut togs även att Magnus Askling, 680812-1690 
och Cathrine Sjölin, 720411-4701 ska ha rätt att var för sig förfoga över föreningens medel 
i banken. 

5. Genomgång av föregående protokoll. Godkänns. 
6. Framtidsplan 2050 Snöstorp berördes inte specifikt i mötet eftersom det är en stadsdel. 

Senast 11/1 ska förslag till ÖP vara inne. En lista kommer att mejlas ut till 
styrelsemedlemmarna, där vi kan fylla i olika förslag till ÖP, som vi sedan skickar till 
kommunstyrelsen@halmstad.se. Vi välkomnar förslaget på ny skola, cykelbana och 
bostäder på Hästhagen. Industriområdet är inte med i planen, men kan lämna förslag för 
framtiden om vad vi i Snöstorp vill ha. Samlingslokaler för föreningslivet finns behov av. Ta 
bort den tunga industrin. Eventuellt kontorslokaler. Det blir också en trevligare entré in till 
Snöstorp. Elljusspår nere vid Fylleån, eventuellt kompletteras med ett ute gym. Även 
skyltat till slingan och bättre skyltat till andra promenadstigar. Trygga och säkra cykelvägar 
till skolan, Radhusvägen, Ljungbyvägen, Litorinavägen, Agravägen. Bredda trottoarer på 
byvägen istället för två smala som idag på scoutstugesidan. Då sammanstrålar det bra med 
cykelbanan till Vallås, samt till kyrkan. Vi ser positivt på en ny skola i Snöstorp. 
Detaljplanen för den nya skolan är inte färdig ännu, utan kommer antagligen i januari. 
Trygga cykel och bilvägar till den nya skolan. Ta vara på och utveckla den gröna ytan som 
blir kvar vid en ny skola. Ta inspiration ifrån Simlångsdalens nya lekplats med hundrastgård 
och crossbana. Skedalahed IP, utveckla som rekreationsområde, inte bara fotbollsplaner. 
Till exempel joggingspår och ute gym. Även till gagn för fotbollsklubbarna. 
https://framtidsplan2050.halmstad.se/ 

7. Övriga frågor 
1. Nästa styrelsemöte 26/1 klockan 19 via teams. 

Malin Andersson 

Sekreterare 
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